
Protokół Nr XV/07
z XV Sesji Rady Powiatu
w Ustrzykach Dolnych

z dnia 30 października 2007 r

 Posiedzenie XV Sesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz. 14.00 w sali
narad  siedziby  Starostwa  Powiatowego  w  Ustrzykach  Dolnych  według
poniŜszego porządku obrad:

1. Otwarcie i przedstawienie porządku obrad.
2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Weterynarii
5. Podjęcie uchwał w sprawach:

1) wprowadzenia zmian w budŜecie powiatu na 2007 r
2) wyraŜenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie weksla  

in blanco 
3) wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie określenia zadań, na

które  przeznaczone  zostały  środki  Państwowego  Funduszu
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych

4) powołania  Komisji  doraźnej  ds.  opracowania  projektu  herbu
powiatu

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
7. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
8. Zakończenie obrad sesji.

Ad. 1 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Otwieram XV Sesję  Rady  Powiatu  i  stwierdzam,  Ŝe  na  15  radnych  jest
obecnych 12 radnych ( lista obecności w załączeniu ) ,  w związku z tym
obrady  są  prawomocne.  Wiceprzewodniczący  powitał  radnych,  Wójta
Gminy Czarnej,  zaproszonych gości oraz pracowników Starostwa. Następnie
odczytał porządek obrad pytając czy są propozycje zmian w przedstawionym
porządku obrad.

Głos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior



Zwraca się z prośbą o wprowadzenie jeszcze jednego punktu do porządku
obrad tj. Analiza oświadczeń majątkowych. 
Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Czy są jeszcze jakieś uwagi odnośnie porządku obrad?

Wniosków i uwag nie było, w związku z tym przystąpiono do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło udział 12 radnych .
Wniosek  Pana  Starosty  został  przyjęty  jednogłośnie  i  tym  samym
wprowadzone zostały zmiany do porządku obrad w sposób następujący: 
Proponuję dodać punkt 6 o następującym brzmieniu: „ Analiza oświadczeń
majątkowych  radnych,  kierowników  jednostek  organizacyjnych  oraz
pracowników  upowaŜnionych do wydawania decyzji administracyjnych”
 

Ad. 2 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Poinformował, Ŝe protokół z poprzedniej sesji został podpisany, znajduje się
on w Biurze Rady i był do wglądu Pań i Panów Radnych.

Protokół został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 3

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Obecnie  przechodzimy  do  kolejnego  punktu  obrad  tj.  Informacja  z
działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.

Proszę  Panią  Janinę  Piekarską  –  Sekretarza Powiatu o przedstawienie  tej
informacji.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Obecnie  przechodzimy  do  kolejnego  punktu  obrad  tj.  Informacja  z
działalności Powiatowego Inspektora Weterynarii.



Proszę Pana Józefa Amarowicza o zabranie głosu.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś pytania?

Głos zabiera Pan Radny Franciszek Konopelski 
Dlaczego w naszym kraju brakuje mleka.

Głos zabiera Pan Józef Amarowicz –Powiatowy Inspektor Weterynarii
To  pytanie  nie  powinno  być  skierowane  do  mnie  ani  do  Rady  ja  tylko
kontroluję jakość mleka. To pytanie powinien Pan skierować do rolników.

Głos zabiera Pan Radny Franciszek Konopelski
Jakie będzie wasze zdanie, bo słyszałem, Ŝe prawdopodobnie od przyszłego
roku kwoty mleczne zostaną zniesione.

Głos zabiera Pan Józef Amarowicz – Powiatowy Inspektor Weterynarii 
My nie jesteśmy od kwot mlecznych czy one będą czy nie. Właściciel małej
mleczarni  moŜe kupować  mleko z  małych  gospodarstw, natomiast  kwoty
mleczne mają znaczenie w duŜych mleczarniach.
 
Ad. 5 pkt.1

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk 

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały w
sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie powiatu  na 2007 r

Proszę Panią Barbarę Pabis o zabranie głosu.

Głos zabiera Pani Barbara Pabis – Skarbnik Powiatu

Proponuje się zwiększyć budŜet powiatu o kwotę 461.180 00 zł i tak:
- pomoc finansowa od Marszałka Województwa Podkarpackiego na remont

drogi powiatowej Polana – Skorodne- Lutowiska – 250.000.00 zł  jako
droga objazdowa drogi Wojewódzkiej Hoczew – Czarna zniszczonej w
czasie ulewnych deszczy 14 września br. 

- dotacja celowa z budŜetu państwa na stabilizację osuwiska i odbudowa
odcinka  drogi  powiatowej  Smolnik  –  Zatwarnica  –  Lutowiska  –
613.764.00 zł 



- dotacja celowa od  Wojewody Podkarpackiego  na koszty postępowania
sądowego i prokuratorskiego – 2.361,00 zł

- dotacja  dla  Komendy  Powiatowej  Państwowej  StraŜy  PoŜarnej  –
37.213.00 zł w tym na inwestycje 5.000.00 zł

- dochody  wypracowane  przez  Specjalny  Ośrodek  Szkolno  –
Wychowawczy i Bursę Szkolną 18.976

- dotacja celowa dla Domu Pomocy Społecznej w Moczarach – 235.000.00
zł 

- 50.000.00 to subwencja ogólna z budŜetu PaństwA
- 7.184.00 zł to dochody wypracowane przez Zespół Szkół Licealnych
- w/w  dochody  naleŜy  zmniejszyć  kwotę  753  318.00  zł  jako  środki

finansowe wcześniej ubezpieczone promesą na stabilizację osuwiska 
W  konsekwencji  budŜet  wzrasta  o  461.180.00  zł.  Jednocześnie  dodatkowe
dochody proponuje się skierować na wydatki i tak dla :

- Zespołu Szkół Licealnych – 7 184.00 zł
- Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego – 66.630.00 zł
- Bursy Szkolnej – 2346.00 zł

Pozostałe skierować wg ich przeznaczenia określonego w dochodach.

Wiceprzewodniczący Rady Stanisław Kaczmaryk 
Czy  ktoś  z  Państwa  Radnych  ma  jeszcze  jakieś  pytania  odnośnie  tej
uchwały?
Uwag ani pytań do projektu nie było Wiceprzewodniczący odczytał projekt
uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania .

Udział  w głosowaniu wzięło  13 radnych (  do obrad dołączył  Pan Radny
Marek Andruch )
Uchwała podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad.5 pkt.2

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały w
sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie weksla in
blanco.

Głos zabiera Pani Barbara Pabis – Skarbnik Powiatu.

Przetarg został rozstrzygnięty,  kredytu udzieli  nam Bank Nordea z Gdyni.
Powiat jest zobowiązany ubezpieczyć ten kredyt w formie weksla  in blanco.



Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Czy  ktoś  z  Państwa  Radnych  ma  jeszcze  jakieś  pytania  odnośnie  tego
projektu uchwały?

W  związku  z  tym,  Ŝe  wniosków  i  uwag  nie  było  Wiceprzewodniczący
odczytał projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
12 głosów „za” 1 głos „wstrzymujący”. Uchwała w załączeniu.

Ad. 5 pkt.3

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały w
sprawie  określenia  zadań,  na  które  przeznaczone  zostały  środki
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.

Proszę Panią Jowitę Lach o zabranie głosu.

Głos  zabiera  Pani  Jowita  Lach  –  Kierownik  Powiatowego  Centrum
Pomocy Rodzinie

Proponuje się  wprowadzić zmiany z  środki finansowe PFRON przy akceptacji

Zarządu Powiatu oraz Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej. 

Z  zadania  pod  nazwą  dofinansowanie  turnusów  rehabilitacyjnych  dla  osób

niepełnosprawnych  kwotę  4500 zł. na  zadanie  likwidacja  barier  w

komunikowaniu się osób niepełnosprawnych. 

W chwili obecnej nie ma zapotrzebowania na dofinansowanie turnusów

rehabilitacyjnych  natomiast  do  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie

wpływają  wnioski  osób  niepełnosprawnych  na  likwidację  barier  w

komunikowaniu  się.  Aby efektywnie  wykorzystać  środki  finansowe PFRON

proponuje się wprowadzić tego rodzaju zmiany. Projekt ten został pozytywnie

zaopiniowany przez Komisję  Zdrowia i  Polityki  Społecznej  i  przyjęty  przez

Zarząd Powiatu.



Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Czy ktoś z Państwa ma jakieś wnioski odnośnie tego projektu uchway?
W  związku  z  tym,  Ŝe  wniosków  i  uwag  nie  było  Wiceprzewodniczący
odczytał projekt uchwały a następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło udział 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad.5 pkt.4

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk 

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały w
sprawie  powołania  Komisji  doraźnej  d/s  opracowania  projektu  herbu
powiatu.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior – Starosta

Proponuję  powołać  Komisję  doraźną  d/s  opracowania  projektu  herbu
powiatu, poniewaŜ Powiat Bieszczadzki nie posiada swojego herbu. Komisja
moŜe  składać  się  z  pięciu  osób.  Komisja  taka  wykonywałaby  wszystkie
czynności z tym związane łącznie z projektem herbu.

Głos  zabiera   Radny  Pan  Franciszek  Konopelski,  który  zgłasza
kandydaturę Pana Wiesława Stebnickiego.

Głos zabiera  Radny Pan Tadeusz Kocur, proponuje aby w komisji był
Pan Zygmunt Krasowski.

Głos zabiera  Radny Pan Zbigniew Dyrda, który zgłasza kandydaturę Pana
Marka Andrucha.

Głos zabiera  Radny Pan Wiesław Stebnicki, który stwierdza, Ŝe w Radzie
Powiatu mamy przedstawicieli dwóch Gmin Lutowisk i Czarnej w związku z
tym proponuję aby w Komisji Była Pani Teresa Mikołajczak i Pan Zbigniew
Dyrda.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk.

Czy  Państwo Radni zgadzają się aby być członkami Komisji?
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na udział w komisji. 



Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Proponuję aby Przewodniczącym Komisji został Pan Zygmunt Krasowski.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Odczytał  projekt  uchwały  i  zapytał  czy  ktoś  z  pań  i  panów radnych  ma
jeszcze jakieś uwagi odnośnie tego projektu uchwały ? 
W związku  z  tym,   Ŝe wniosków i  uwag nie  było  Wiceprzewodniczący
poddał projekt pod głosowanie.

Udział w głosowaniu wzięło udział 13 radnych.
12 głosów ”za”: 1 głos ”wstrzymujący” 

Ad.6

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Obecnie  przechodzimy  do  kolejnego  punktu  tj.  Analiza  oświadczeń
majątkowych  radnych,  kierowników  jednostek  organizacyjnych  oraz
pracowników upowaŜnionych do wydawania decyzji administracyjnych.

Wiceprzewodniczący Pan Stanisław Kaczmaryk odczytał analizę oświadczeń
majątkowych ( Analiza stanowi załącznik do protokołu )

Głos zabiera Pan Krzysztof  Gąsior – Starosta, odczytał analizę oświadczeń
majątkowych  pracowników  starostwa  (  Analiza  stanowi  załącznik  do
protokołu) 

Ad. 7 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

 Przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Interpelacje i zapytania radnych
oraz odpowiedzi na nie.

     Czy w tym punkcie Panie i panowie radni chcą zabrać głos?

     Głos zabiera  Radny Pan Marek Andruch
       
     Mam kilka pytań odnośnie funkcjonowania naszego szpitala.

1. Jakie są relacje firmy Elektus z Lublina a SP ZOZ w Ustrzykach Dolnych,
 która reguluje zobowiązania szpitala, jaka jest to umowa.
2. Jakie zabezpieczenie jest  kredytu i  podobno jest jeszcze jedna firma z

Łodzi, która reguluje te płatności. Jaka jest umowa, forma płatności?



3. Inwestycje w SP ZOZ, wypada się cieszyć, Ŝe te inwestycje są tak duŜe ,
ale w jaki sposób finansowane są te zakupy, czy są jakieś szacunki w jaki
sposób te inwestycje wpłyną na jakość świadczonych usług?

4. Jakie jest obecnie zadłuŜenie szpitala i jaka jest struktura tego zadłuŜenia i
jak Dyrektor przewiduje i rozkłada spłaty w czasie i jaka jest dynamika
wzrostu zadłuŜenia w ostatnim okresie?

5. Lekarze dostali podwyŜki i wypada się z tego cieszyć , ale kiedy dostanie
je teŜ inny personel i czy zakład stać na takie podwyŜki?

6. Czy  są  przewidywane  jakieś  przekształcenia  własnościowe  SP  ZOZ.
Pamiętam, Ŝe sprawa była aktualna 2 lata temu  aby szpital przekształcić
w spółkę  prawa handlowego,  aby udziałowcami  była  gmina i  powiat.
Poprzednia Pani Starosta z tego zrezygnowała, ale słyszy się, Ŝe pomysł
wraca o tym mówił podobno sam Pan Dyrektor, Ŝe jest to odległe, ale
nieuchronne?

   Głos zabiera Pan Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
       
  JeŜeli chodzi o prywatyzację szpitala to nie moŜe ona odbyć się bez naszej   
  Wiedzy, jeŜeli taki pomysł by się narodził to musimy to przedyskutować i 
   i zająć stanowisko w tej sprawie.

 Glos zabiera  Radny Pan Franciszek Konopelski
      
 Proponuję  ,  aby  tematem  szpitala  zająć  się  na  najbliŜszej  sesji.  Podobno
pogotowie juŜ jest sprywatyzowane.

Głos zabiera  Radna Pani Teresa Mikołajczak

W społeczeństwie jest  błędne pojęcie prywatyzacji  ,  dla przeciętnego Polaka
będącego  pacjentem  nie  ma  znaczenia  czy  szpital  jest  prywatny  czy
samorządowy, publiczny, dla pacjenta waŜne jest to czy szpital ma umowę  z
płatnikiem  czyli  z  kimś  kto  zapewnia  ubezpieczenia  .  JeŜeli  pacjent  jest
ubezpieczony a szpital ma umowę z płatnikiem to on ma prawo się tam leczyć i
nie ponosić Ŝadnych opłat.

Głos zabiera Pan Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

To tak jak została sprywatyzowana podstawowa opieka zdrowotna i w tej chwili
dość sprawnie ona funkcjonuje.

Głos zabiera  Radny Pan Wiesław Stebnicki



UwaŜam, Ŝe Pani Teresa Mikołajczak ma rację i ja takie sygnały teŜ dostaję do
gazety  przede  wszystkim  martwią  się  pracownicy,  Ŝe  zostaną  zwolnieni.
Natomiast społeczeństwo martwi się, Ŝe przyjdzie ktoś z zewnątrz i zawłaszczy
ten szpital na który my wszyscy pracowaliśmy.

Głos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior

W momencie objęcia funkcji Dyrektora przez Pana Macieja Flemminga, obiecał
iŜ  na  bieŜąco  będzie  informował  Radę  o  sytuacji  szpitala.  Myślę,  Ŝe
listopadową  sesję  poświęcimy  słuŜbie  zdrowia  i  wtedy  o  wszystkim  się
dowiemy z pierwszej ręki

Głos zabiera Pan Wiceprzewodniczący Stanisław Kaczmaryk

Myślę, Ŝe to co zaproponował Pan Starosta jest słuszne, poniewaŜ trudno jest
dyskutować na temat sytuacji szpitala bez Pana Dyrektora.

Głos zabiera Pani Radna Teresa Mikołajczak

Ja jako pracodawca myślę, Ŝe kaŜdy kto prowadzi prywatną działalność będzie
szukał dodatkowych dochodów i będzie rozszerzał zakres działalności i będzie
mu potrzebni merytorycznie przygotowani pracownicy. Nie jest powiedziane, Ŝe
jeŜeli pielęgniarka rozpoczęła pracę jako asystentka na oddziale chirurgicznym
ma pracować  do emerytury.  Ona sama w swojej  działalności  pielęgniarskiej
moŜe zrobić wiele rzeczy, na które jest zapotrzebowanie.

Głos zabiera Pan Wiceprzewodniczący Stanisław Kaczmaryk

Mówi się,  Ŝe w Polsce jest  bezrobocie i  kiedy my z tego wyjdziemy,  ale w
rzeczywistości duŜo ludzi brakuje u nas do pracy.

Ad. 8

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Przechodzimy do kolejnego porządku obrad tj. wolne wnioski i oświadczenia
radnych.
Czy w tym punkcie Panie i Panowie Radni chcą zabrać głos?
Wolnych wniosków i zapytań nie było.
W tym punkcie  chciałbym przeczytać  dwa  pisma,  które  wpłynęły  do  Rady
Powiatu tj. Pismo w sprawie prywatyzacji pogotowia w Ustrzykach Dolnych i
pismo w sprawie wyraŜenia zgody na przyłączenie wsi Stefkowa do Powiatu
Bieszczadzkiego nad tym tematem będziemy jeszcze dyskutować.



Ad.9

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam posiedzenie XV Sesji
Rady Powiatu w Ustrzykach Dolnych.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:                                                      Przewodniczący Rady Powiatu


